

# Referat for kollegierådsmøde

## Den 18-12-2017 kl20.15

---

1. Fremmødte.

Thomas 1131, Christina 3128, Amanda 2011, Martin 2011, Hans-Christian (HC) 3322, Peter 1340.

2. Gæster.

Frederik Sanner Kjeldsen 3313.

3. Afstemning om lukket punkter.

Lukket punkt

4. Godkendelse af referat

Referat den 26. november godkendt.

5. Post.

Ingen post.

6. Nyt siden sidst.

a. Lukket punkt

b. Billardkøer

Martin har kigget på køer. Vi vil købe 8 køer med messingspids samt 25 dupper til i alt 1682kr. Til fester vil vi pålægge baren at fjerne køerne, og der skal kun stå to ude i barlokalet ad gangen.

7. Konto Update.

Kontoen ser fin ud. Der er 219.053kr på kontoen. Vi skal have dokumentation på at vi ikke fortsætter MPLC efter september 2018.

8. Hjemmeside og mail.

Frederik opdaterer udvalgssiderne så de bliver nemmere at rette i. Mails skal opsættes til alle udvalg der skal bruge det. Der skal laves procedure for hvordan adgangskoderne skal opdateres. Det forventes at alle udvalg kan administrere en e-mailkonto hver. Rådet vil have mulighed for at nulstille adgangskoder, så det vil ikke opbevare udvalgenes adgangskoder.

Vi skal have lavet tekst og sat op på hjemmesiden. Frederik vil lave en liste over hvilke sider som mangler tekst. Rådsmedlemmer skal have lagt billeder op på hjemmesiden. Amanda (og måske Frederik) vil give en introduktion

til redigering ved lejlighed.

Mailen [raadet@hcokollegiet.dk](mailto:raadet@hcokollegiet.dk) er oppe og kan benyttes til at kontakte Rådet.

9. Opsigelse af lejemål.

Peter har undersøgt hvordan lejemål opsiges. Som udgangspunkt bliver et lejemål opsagt med tre måneders varsel, med undtagelse af studietjek, hvor man opsiges fra 3 måneder efter angivet afslutning af studie. Vi skal have lagt denne information på hjemmesiden.

10. Lukket punkt

11. Godkendelse af vedtægter.

Thomas har opdateret vedtægterne efter generalforsamlingen. De er godkendte.

12. Husets køkken.

Portnerne har kigget på køkkenet, og der er sat et nyt køle/fryseskab op, og bordet vil blive udvidet med nye skabe samt bordplade. De vil kigge på opvaskemaskine og komfur, og skifte det ud hvis nødvendigt.

13. Omgang med nøgler.

Vi skal høre Kristiansdal om de foreslåede regler giver mening før vi går videre. Peter tager sig af det.

14. Lokalplan ved Munkebjergvænget.

En foreslået ændring af lokalplanen for Munkebjergvænget er sendt til offentlig høring, og vi vil tage stilling til hvorvidt vi vil indgive hørings svar.

Der er bekymring for at kollegiet ikke bliver medregnet i det eksisterende støjniveau, og at der i den forbindelse kan komme problemer når der bliver bygget ny beboelse tættere på.

15. Kollegiets navn.

Peter har været i kontakt med Kristiansdal, og det fremgår af skødet, at kollegiets navn er "H. C. Ørstedskollegiet".

H.C. Kontakter Dansk Sprognævn for at høre om den ene variation giver mere mening.

16. Pamper.

Vi skal lave budgetregler for pamperen. Der er endnu ikke styr på økonomien for sidste pamper. Vi tager dette op igen i februar.

17. Udvalg.

Vi vil gerne snakke med udvalgsformændene i løbet af januar. Vi vil koordinere med formændene hvornår de vil snakke med os. Vi skriver til formændene at vi gerne vil mødes i uge 3 (15.-21. januar) Amanda skriver på Facebook.

18. Trøjer til 50års.

Der snakkes om at give T-shirts til alle frivillige under fødselsdagen. Vi vil prøve at få Albani til at sponsorere T-shirts, og så selv betale for tryk. Hvis Albani ikke vil betale, vil vi tage stilling til hvad vi så gør.

19. Planlægning af næste mødetidspunkt.

Mandag d. 29/1-18 kl 19.00

20. Punkter til næste gang.

- a. Køkkeninventar (hvis klar)
- b. Udvalg
- c. Kollegiets navn
- d. Håndtering af nøgler
- e. Hjemmeside
- f. Dokumenter fra Wiki 'en

21. evt.

Christina efterspørger at dokumentet bliver lagt op i stedet for et Dropbox-link når dagsordenen offentliggøres på Facebook. Dette kan desværre ikke lade sig gøre.

Peter orienterer om forventet opsætning på fødselsdagen: Om lørdagen vil der blive opsat toiletter på den lukkede parkeringsplads, som vil blive åbnet op. Vi vil forsøge at lukke vejen af samt fjerne cykler udenfor ved blokkene. Der vil blive sat hegn op til at lukke pladsen af, så folk der ikke bor på kollegiet ikke kan gå omkring uden for pladsen. Der vil blive sat madvogn og bar op ved blok 1, samt en bar ved blok 2. Desuden vil der være scene oppe ved Huset.

Parkeringspladserne ved kollegiet vil ikke være tilgængelige på dagen. Der vil også være samaritter.